
Krawczyk Jacek        Tuplice 17.12.2020 r. 

Radny Rady Gminy w Tuplic 

 

 

        Pani 

        Katarzyna Kromp 

        Wójt Gminy Tuplice 

 

 

 

 

 

Szanowna Pani Wójt, 

 

 W nawiązaniu do mojego pisma dotyczącego mienia przejętego przez Gminę Tuplice od 

PKP oraz udzielonej odpowiedzi nr BR.0003.6.2020.KB z dnia 01.12.2020 r. proszę o udzielenie 

następujących informacji: 

• jakie koszty poniosła Gmina Tuplice przy przejmowaniu mienia od PKP, 

• jaką kwotę uzyskała Gmina Tuplice ze sprzedaży działki nr 641/3 w dniu 09.06.2006 r., 

• jaką kwotę uzyskała Gmina Tuplice ze sprzedaży działki nr 322/3 w dniu 13.12.2012 r. 

 

 

 

       Z poważaniem 

/-/Jacek Krawczyk 

 


